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Správa 

o vybavovaní interpelácií poslancov MsZ zo zasadnutia MsZ                      

dňa 24. apríla 2018  

________________________________________________________________ 

 

Ing. Pavol Katreniak 

1. Občania kvitujú odstránenie vraku stánku pri lekárni na Partizánskej ceste. Koľko 

opustených stánkov bolo odstránených v tomto roku? Aké plány a opatrenia prijalo Mesto 

BB na ďalšie obdobie pre oživenie predaja v týchto zariadeniach alebo pre ich 

zlikvidovanie? 

 

Odpoveď: Mgr. Miroslava Jančová, vedúca OPM 

Mesto Banská Bystrica vyzvalo vlastníkov predajných stánkov umiestnených na 

pozemkoch Mesta, ktoré sú dlhodobo nevyužívané o zjednanie nápravy nepriaznivého 

stavu a to formou ich revitalizácie, prípadne odstránením nefunkčného stánku. V 

súčasnosti prebieha proces spätných väzieb od vlastníkov stánkov, kedy už sa 

revitalizujú. V legislatívnom procese sú stánky na Štadlerovom nábreží, Štefánikovom 

nábreží a kpt. Nálepku.   

Odstránený bol stánok na Starohorskej, pripravené na odstránenie sú  na Rudohorskej 

ul.  

 

 

2. Na Komisii MsZ pre životné prostredie a odpady konanej dňa 12. 2. 2018 p. viceprimátor 

Gajdošík spomenul, že podľa slov p. primátora Nosku by do konca mesiaca mohla byť 

prezentácia protipovodňových opatrení mesta pre občanov, pričom Mesto BB by malo 

slúžiť ako mediátor. Zatiaľ sa takáto prezentácia neuskutočnila. Lenže zásah do života 

mesta bude významný vrátane faktu, že súčasťou protipovodňových opatrení bude aj 

dočasná redukcia dopravy na komunikácii popri rieke Hron od Radvane po most na 

Uhlisko. Na kedy je naplánovaná prezentácia projektu pre širokú verejnosť? 

 

Odpoveď: Ján Nosko, primátor mesta 

Verejná prezentácia projektu protipovodňových opatrení je plánovaná v termíne: 

streda, 6. jún 2018 od 15:00 hod. v Cikkerovej sieni historickej radnice na Námestí SNP.  

 

 

3. Na Komisii MsZ pre životné prostredie a odpady konanej dňa 16. 4. 2018 prezentovali 

zástupcovia odboru rozvojových aktivít projekt obnovy Mestského parku. Vystúpenie bolo 

nejednoznačné a vyvolalo prinajmenšom rozpaky. Nebol napr. jasný rozsah výrubu 

stromov a zosúladenie výrubov a stavebných prác. Pri prezentácii odznelo viacero 

odvolávok na Krajský pamiatkový úrad aj vo veciach mimo kompetencie tohto úradu. 

Pripadalo mi to, ako keby Mesto BB nevedelo, čo vlastne chce a išlo v nejakom vleku. 

Lenže vlastníkom Mestského parku a investorom je Mesto BB, ktoré na rokovaní MsZ 

vyčlenilo zo svojho rozpočtu čiastku 500 tis. € a vraj v mesiaci jún bude požadovať ďalšie 
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financie. Upozorňujem na dôslednú prípravu takého projektu, čo bude v súlade so 

záujmami obyvateľov Mesta BB pri rešpektovaní dotknutých orgánov štátnej správy. 

Kedy bude zámer zrozumiteľne odprezentovaný Banskobystričanom? 

 

Odpoveď: Ján Nosko, primátor mesta 

Verejná prezentácia projektu revitalizácie Mestského parku je plánovaná v termíne: 

pondelok, 11. jún 2018 od 15:30 hod. vo veľkej sieni Mestského úradu, Československej 

armády 26, BB.  

 

 

4. Žiadam o reklamovanie stavu komunikácie Tr. SNP 37 a vyššie smerom k internátom. 

Vozovka je na viacerých miestach urobená nekvalitne. Pred nejakým časom, ktorý bližšie 

nedokážem určiť, sem prišli pracovníci, na nerovnom mieste vybrali niekoľko dlaždičiek 

a hodili ich za obrubník, kde sú do dnešného dňa. 

 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

Reklamovať stav komunikácie na Triede SNP pri obj. č. 37 nie je možné, nakoľko už 

pred niekoľkými rokmi uplynula záručná doba na zhotovené dielo. Správca miestnych 

komunikácií priebežne zabezpečuje opravu lokálnych poškodení tejto komunikácie. 

Dlažba z vozovky nebola odstránená a následne umiestnená v zeleni pracovníkmi 

zmluvného partnera mesta na údržbu miestnych komunikácií. Zabezpečíme jej odvoz 

na skládku. 

 

5. Od Veľkého piatku (30. 3. 2018) je na Nám. Štefana Moysesa pred objektom Slovenskej 

pošty o cca 90 stupňov otočená značka zákazu vjazdu. Vozidlá prichádzajúce od Nám. 

SNP tak nevedia, že nemajú dovolené odbočiť doľava smerom k základnej škole. Prosím 

o nápravu. 

 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS - UMK 

Opravu dopravného značenia zabezpečil správca miestnych komunikácií dňa 

11.05.2018. 

 

6. Interpelujem zverejnenie zmluvy o nájme autobusovej stanice, nakoľko sa táto týka 

Dopravného podniku Mesta BB, ktorého je Mesto BB 49 %-ným akcionárom. Na diskusii 

v relácii Slovenského rozhlasu k financovaniu autobusovej stanici dňa 7. 2. 2018 túto 

moju požiadavku de facto podporil aj p. viceprimátor Gajdošík. 

 

Odpoveď: Ján Nosko, primátor mesta 

Nejedná sa o interpeláciu, ale o žiadosť prednesenú v rámci inštitútu interpelácií. 

Napriek uvedenému si Vám dovoľujem oznámiť, že Mesto Banská Bystrica, nakoľko 

nie je zmluvnou stranou, nemá predmetnú zmluvu k dispozícii a teda ani faktickú 

možnosť zverejniť ju.  

Vzhľadom na uvedené Mesto Banská Bystrica ako menšinový akcionár DPM BB 

vyzvalo listom spoločnosť DPM BB, aby uvedenú zmluvu zverejnil.  
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7. Obslužnú komunikáciu pre dopravné zásobovanie na Tr. SNP (nepárne čísla) a Ul. 

29. augusta (nepárne čísla)  vraj k nespokojnosti tamojších obyvateľov využívajú aj 

vozidlá na prejazd. Je možné tento trakt poza predajňu diskontu a obuvi prehradiť tak, aby 

sa ňou nedalo prejsť? 

 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Prehradenie fyzickými zábranami, by sťažilo obslužnosť objektov, jedná sa 

o ukľudnené komunikácie tzv. zjazdné chodníky, ktoré boli vybudované hlavne pre 

peších a nie pre parkovanie vozidiel. V dôsledku prehradenia by sa jazdilo po zeleni.  

 

Ing. Michal Škantár 

8. Jednu vec chcem interpelovať. Dostal som podnet od viacerých občanov na ulici 

Odbojárov, kde bola osadená jednosmerka, teda jednosmerka existujúca, ale bola osadená 

tabuľa Zákaz státia, čo robí veľa ľudom problém, teda ma požiadali, či s tým niečo 

nevieme spraviť, takže, ak by sme sa tomu mohli povenovať, príde ti, pán primátor, aj asi  

petícia z toho obvodu, takže, aby si mal informáciu. Ďakujem. 

 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Na základe viacerých podnetov na ohrozovanie bezpečnosti chodcov a znemožnenia 

prístupu k nehnuteľnostiam – vjazdov do objektov, bola prehodnotená dopravná 

situácia v oblasti statickej dopravy a následne schválené dopravné značenie 

obmedzujúce státie vozidiel na komunikácii. Každý vlastník nehnuteľnosti je podľa 

stavebného zákona povinný si zriadiť parkovacie státie v rámci vlastnej nehnuteľnosti. 

 

 

Mgr. Matúš Molitoris 

9. Interpelujem kompetentných vo veci zložitej parkovacej situácie na ulici Magurská, ktorá 

nastala po začatí prenajímania telocvične Magurská tretím osobám. V minulosti na tejto 

ulici nebývali problémy s parkovaním, avšak v dôsledku, často nerozumného parkovania 

návštevníkov telocvične, nám nastáva zložitá situácia, ktorá sa prenáša na všetky priľahlé 

ulice. Preto sa chcem opýtať a zároveň požiadať o začatie rokovaní so ZŠ Pieninská, či by 

nebolo možné využívať vnútorné parkovisko školy, pre návštevníkov telocvične? Viem, 

že obyvatelia danej ulice spisujú hromadnú protestnú žiadosť, keďže sú nútený vo 

večerných hodinách preparkovávať autá na miesta, ktoré im zabrali návštevnici telocvične. 

V rámci tejto mini petície navrhujú obyvatelia podobné riešenie, ktoré by bolo určite 

prijateľné pre obe strany 

 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS - UMK 

Využitie areálu školy ZŠ Pieninská na parkovanie vozidiel návštevníkov telocvične na 

ulici Magurská je možné až na základe zmeny existujúceho dopravného značenia - 
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dodatkovej tabuľky E 12 (okrem dopravnej obsluhy) pod dopravným značením B 1 

(zákaz vjazdu všetkých vozidiel). Je však potrebné si uvedomiť, že umožnením vjazdu 

vozidiel do areálu ZŠ môže dochádzať k ohrozeniu detí navštevujúcich ZŠ Pieninská 

v čase vyučovania (najmä v čase pondelok až piatok od 7,00 hod do 17,00 hod). Správca 

MK preto odporúča návštevníkom telocvične na Magurskej ulici využívanie záchytného 

parkoviska Pieninská, ktoré je od telocvične vzdialené v dostupnej vzdialenosti 300 m, 

čo pre fyzicky aktívneho návštevníka telocvične/športovca nemôže byť problém. 

 

10. Interpelujem kompetentných vo veci opráv cesty na Uľanskej ceste, ktorá je najmä v 

oblastiach porúch vodovodu, značne poškodená. Boli prosím upozornené a požiadané 

vodárne o nápravu stavu? 

 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

Miestna komunikácia Uľanská cesta, mimo zásahov po havarijných stavoch 

inžinierskych sietí, je v prevažnej časti vo vyhovujúcom stave, väčšie množstvo 

lokálnych výtlkov sa nachádza až na konci Uľanskej cesty v okolí domu č. 120. Jej 

oprava je zaradená do plánu opráv miestnych komunikácií. 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Oddelenie dopravných stavieb vykonáva na predmetných úsekoch vozoviek resp. 

komunikácii pre peších, kde sa realizovali opravy porúch podzemných vedení kontroly 

dodržania podmienok rozhodnutia (dodatočné povolenie) na uvedenie do pôvodného 

stavu. V prípade, že po určitom čase nastane k prepadnutiu určitého úseku vozovky, 

cestný správny orgán vyzve napr. StVPS, a.s., aby zabezpečil riadnu a bezodkladnú 

opravu všetkých porúch na povrchu komunikácie, ktoré sa prejavia dodatočne. Táto 

povinnosť trvá 60 mesiacov. 

 

11. Interpelujem kompetentných vo veci opätovného zatekania strechy na bývalej ZŠ 

Tatranská – blok C. Kedy príde prosím na rad, komplexná oprava strechy aj na tomto 

pavilóne ? Strecha ako jediná je len priebežne opravovaná a najmä na jar a v zimných 

mesiacoch pri výrazných výkyvoch teplôt dochádza k zatekaniu. 

 

Odpoveď: Ing. Martin Vyleťal, vedúci ORA 

V súčasnosti ORA-IP v súčinnosti s PS-TP preveruje stav spomínaného objektu. Zistené 

informácie a návrhy na realizáciu nápravy, vrátane cenových odhadov,  budú 

predložené prednostovi MsÚ na rozhodnutie.  
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12. Interpelujem kompetentných vo veci dispozičných úprav klientského centra mesta, ktoré z 

môjho pohľadu, ale aj pohľadu mnohých obyvateľov nespĺňa základne normy pre 

dodržania diskrétnosti ale aj hygieny priestoru. Najmä nelogické usporiadanie 

„priehradok“ a úzky priestor v čase špičky spôsobujú problémy a veľkú nepohodu 

návštevníkov ale aj zamestnancov úradu.  

 

Odpoveď: JUDr. Martin Adamec, prednosta MsÚ 

Možnosťami riešenia dispozičných úprav klientského centra sa Mesto Banská Bystrica 

plánuje zaoberať v budúcom období, nakoľko o vzniknutej situácii vie.  

 

13. Interpelujem kompetentných vo veci možnosti zavedenia QR kódov na faktúry, ktoré 

vydáva mesto. V súčasnej dobe, kedy sa nejedná a náročné technické riešenie by bolo 

zavedenie QR kódov na faktúrach výrazným krokom pre uľahčenie spracovania faktúr a 

určite by sa zo strany klientov aj znížila chybovosť pri vypĺňaní platieb.  

 

Odpoveď: JUDr. Martin Adamec, prednosta MsÚ  

 

Mesto Banská Bystrica už v súčasnosti vo svojom informačnom systéme CG ISS 

disponuje modulom pre QR kódy (FA, DN, PO), s tým že predpokladané „nasadenie“ 

tohto modulu by malo byť v priebehu 3.Q roku 2018. 

                 

 

Ing. Milan Lichý 

14. Ak v roku 2017 boli navrhované nejaké sankčné opatrenia v prípadoch nepovolených 

zásahov do miestnych komunikácií (tzv. rozkopávky) v akom rozsahu boli tieto zásahy 

zistené a aké sankcie boli udelené? Bolo zaznamenané nejaké zlepšenie stavu?    

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

V roku 2017 nebol v rámci výkonu štátneho odborného dozoru nad pozemnými 

komunikáciami na území mesta zistený nepovolený zásah do miestnych komunikácií 

 

 

15. V roku 2017 bolo riešených v Centrálnej mestskej zóne mesta Banská Bystrica za 

porušenie Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Banská Bystrica č. 8/2014 o 

dopravnom režime v pešej zóne mesta Banská Bystrica 677 priestupkov a udelené sankcie 

v sume 840 €. Bolo zaznamenané zlepšenie situácie? Aké ďalšie opatrenia proti 

poškodzovaniu verejných priestranstiev motorovými vozidlami a proti ohrozovaniu 

bezpečnosti chodcov sú v centre uplatňované? 
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Odpoveď: Ing. Miroslav Bálint, náčelník MsP 

 

Od 01.01.2018 do 14.05.2018 v Centrálne mestskej zóne mesta Banská Bystrica za 

porušenie VZN mesta č. 8/2014 o dopravnom režime bolo riešených 194 priestupkov a 

boli udelené blokové pokuty vo  výške 230,- €. Vzhľadom na stanovený režim dohliadajú 

hliadky MsP a operátori kamerového systému na dôsledné dodržiavanie stanoveného 

režimu v CMZ. MsP nemá oprávnenie obmedziť v CMZ – pešej zóne vodičov, ktorí 

vstupujú do pešej zóny v súlade so stanoveným režimom a nevie ovplyvniť ani počet 

vstupov týchto vozidiel ktoré sa tam pohybujú. Doporučujem čo najskôr zriadiť 

mechanické uzavretie vstupov CMZ - do pešej zóny s  diaľkovým ovládaním vstupov, 

čím by nebolo umožnené nekontrolovateľné vstupy do pešej zóny.  
 

 

16. Ak v roku 2017 boli udelené sankcie vo výške 99 € - majiteľom psov za znečisťovanie 

verejných priestranstiev bolo zaznamenané zlepšenie stavu? Aké ďalšie opatrenia na 

zabránenie znečisťovaniu verejných priestranstiev sú uplatňované? 

 

Odpoveď: Mgr. Peter Suchý, vedúci PS OU 

Od 01.01 do 15.05.2018 MsP Banská Bystrica uložila 1 pokutu vo výške 20,00 € za 

znečistenie verejného priestranstva exkrementami psa a držitelia psov boli riešení aj 

dohovorom.  Držiteľ psa, ktorý uhradí daň mestu, má nárok na 720 ks sáčkov na psie 

exkrementy. Nádoby na zmesový komunálny odpad boli v minulosti označené 

piktogramom s usmernením, ako majú držitelia psov s exkrementami naložiť.  

Podmienky držania psov na území mesta upravuje VZN č. 3/2014 v znení zmien a 

doplnkov. 

 

 

17. Ak v roku 2017 boli udelené sankcie vo výške 960  € - majiteľom motorových vozidiel za 

parkovanie na plochách verejnej zelene, bolo zaznamenané aj zlepšenie stavu? Aké ďalšie 

opatrenia na zabránenie nepovoleného parkovania na plochách verejnej zelene sú 

uplatňované? 

Odpoveď: Ing. Miroslav Bálint, náčelník MsP 

Od 01.01.2018 do 14:05.2018 za parkovanie na verejnej zeleni boli udelené pokuty vo 

výške 835,- € a bolo riešených 93 priestupkov. Pretože osobných vozidiel na sídliskách 

pribúda a parkovanie je obmedzené, počet týchto priestupkov narastá, tento stav sa 

nezlepšuje, ale zhoršuje. Zo strany MsP nemáme iné možnosti vykonať iné opatrenia na 

zabránenie nepovoleného parkovania, len tie, ktoré nám umožňuje zákon o obecnej 

polície a ostatné platné právne normy na území mesta. 

 

18. Pred bývalou Základnou školou Tatranská 10 je autami „totálne rozoraná“ plocha zelene 

s platanovou alejou. Prosím nie je možné túto plochu upraviť, prípadne aj „priznať“ 

parkovanie pri zabezpečení ochrany stromov?  
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Odpoveď: Mgr. Peter Suchý, vedúci oddelenia PS - OU 

Vodiči áut parkujúcich na cestnej zeleni na Tatranskej ulici porušujú platnú legislatívu. 

Príslušný odborný útvar MsÚ neodporúča „priznať“ parkovacie miesta na predmetnej 

zeleni. Môže to vyriešiť len komplexné riešenie problematiky. 

 

19. V súčasnosti sa pripravuje nová webová stránka, webové sídlo Mesta Banská Bystrica. Je 

vhodné, aby obsahovala aj informácie pre cudzincov vo viacerých jazykoch, napríklad aj 

so zoznamom neformálnych tlmočníkov z radov cudzincov. Myslí sa pri tvorbe novej 

webovej stránky Mesta Banská Bystrica aj na takúto podsekciu? 

Odpoveď: JUDr. Martin Adamec, prednosta MsÚ  

 

Mesto Banská Bystrica pri tvorbe webovej stránky banskabystrica.sk neuvažuje o inej 

jazykovej mutácii, nakoľko pozornosť zahraničných návštevníkov (turistov, 

zahraničných študentov) bude smerovaná na webové sídlo visitbanskabystrica.sk (do 

budúcna sa uvažuje o jednej prípadne viacerých jazykových mutáciách).  

                   

 

 

20. Prosím o vysvetlenie ako bude vybavený podnet podaný dňa 28.03.2018 na vykonanie 

štátneho dohľadu vo veci zistenia súladu stavby polyfunkčných domov na Belvederi 

s platnou územnoplánovacou dokumentáciou, územným plánom zóny - ÚPN CMZ 

Banská Bystrica, Zmeny, časť Hušták-Belveder? 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Na objekty „polyfunkčných domov bolo vydané rozhodnutie o umiestnení stavby pod 

názvom „Polyfunkčná zóna Belveder – Tajovského ulica Banská Bystrica – Polyfunkčné 

domy MIRA, CETO, ORION“  na prac. č. KN 2627/7, 2627/8, 2628/1, 2628/3, 2628/2, 

2640/5 a 5406/4 k.ú. Banská Bystrica ešte v roku 2009. Následne v roku 2011bolo na 

uvedenú stavbu vydané stavebné povolenie resp. ďalšie stavebné povolenia príslušných 

špecializovaných stavebných úradov. 

Súčasťou dokladov spisu je aj vyjadrenie Ing. arch. Škrabáka z 22.10 2008, 

vtedajšieho pracovníka Odboru rozvoja a výstavby – referát rozvoja mesta kde je 

konštatované, že predložená projektová dokumentácia je v súlade s platnou 

územnoplánovacou dokumentáciou. Toto vyjadrenie nebolo v danej dobe nikým 

rozporované. 

Bližšie bude na uvedený podnet písomne odpovedané vedúcim Stavebného odboru 

Ing. arch. Jánom Baričom.   

 

Ing. arch. Ľudmila Priehodová 

21. Na základe dotazov obyvateľov Radvanskej ulice interpelujem vo veci termínu výstavby 

protihlukovej hlukovej steny v Radvani.  
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Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Mesto Banská Bystrica nie je účastné pri príprave stavby protihlukovej steny v Meste 

Banská Bystrica. Je len v polohe dotknutého orgánu. Podľa konzultácie s NDS je 

momentálne dokončená projektová dokumentácia pre stavebné povolenie a beží 

inžinierska príprava pre podanie na stavebné povolenie na Ministerstvo Dopravy SR, 

ktoré je u ciest pre motorové vozidlá špecializovaným stavebným úradom. 

 

Mgr. art. Viera Dubačová 

22. Interpelácia pre pána náčelníka Mestskej polície, vo veci prehodnotenia možnosti 

parkovania na Školskej ulici, je to prehustené a situácia sa stáva neúnosnou. 

 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

 

Momentálna situácia neumožňuje parkovanie vozidiel na Školskej ulici, nakoľko 

šírkové parametre komunikácie to neumožňujú.  

 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 
 

V rámci povoľovania a kolaudácie novostavieb a rekonštruovaných stavieb mesto 

striktne vyžaduje, aby boli vybudované príslušné parkovacie plochy v zmysle vyhl. 

532/2002 Z.z.. Prípadnú neúnosnú situáciu spôsobujú vodiči vozidiel ignorujúci zákon 

o premávke na pozemných komunikáciách a platné dopravné značenie. 

 

 

PhDr. Marcel Pecník 

23. Prosím informáciu ako bolo naložené so žiadosťou obyvateľov panelového domu na 

Viestovej 26 ohľadom komunikácií, z marca 2018 

 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS - UMK 

Šetrením žiadosti obyvateľov bytového domu Viestova 26 sa zaoberal správca miestnych 

komunikácií, ktorý po zhodnotení aktuálneho stavu zabezpečí vyspravenie 

vnútroblokových komunikácií formou lokálnych aj veľkoplošných vysprávok. 

Požiadavku na vybudovanie osvetlenia považujeme za neopodstatnenú. Za oddelenie 

odpadového hospodárstva uvádzame, že vybudovanie stojiska na kontajnery triedeného 

a komunálneho odpadu bolo zaradené do plánu v zmysle e-mailovej odpovede zo dňa 

26.04.2018 pánovi Hatadámovi. 
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24. Prosím informáciu v akom stave je odstránenie stromu na Severnej ulici, čo žiadam 

opakovane 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Predmetnú drevinu správca zelene ZAaRES zaradil do žiadosti na výrub. 

 

25. Prosím o informáciu, v akom stave umiestnenie dopravnej značky pred panelovým 

domom na Severnej 10, čo žiadam dlhodobo 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

OVZ-DS neeviduje žiadosť/podnet vo veci dopravného značenia na Severnej 10 

 

26. Prosím o informáciu v akom stave je proces výmeny strechy na kultúrnom dome 

v Šalkovej 

Odpoveď: Ing. Martin Vyleťal, vedúci ORA 

V marci 2018 bola podaná žiadosť o stavebné povolenie na stavebný úrad. Po vydaní 

stavebného povolenia bude vyhlásené verejné obstarávanie na dodávateľa. 

Predpokladané začatie prác 07/2018. 

 

27. Prosím o informáciu v ako stave je oprava vnútroblokovej komunikácie, ktorú na 

križovatke ulíc Partizánska a 29 augusta dlhodobo žiadajú obyvatelia lokality 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

 

Oprava prejazdnej časti tejto vnútroblokovej komunikácie je naplánovaná na tento rok. 

 

 

28. Prosím o informáciu ako sa pripravuje  riešenie mojej opakovanej žiadosti na opravy 

komunikácií, stojiská na kontajnery a odvodnenie pri panelovom dome na Golianovej 2 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS - UMK 

  

Vnútroblokovú komunikáciu popri bytových domoch na Golianovej ulici č. 2-6 

pravdepodobne opravíme v tomto roku. Zabezpečíme aj vyčistenie uličnej vpuste pri 

neďalekom bytovom dome Mičinská cesta č.6.  

                 

 Mgr. Peter Suchý, vedúci PS - OU 

Vzhľadom na to, že kontajnery sú v súčasnosti umiestnené čiastočne na chodníku a 

čiastočne na nespevnenej ploche vybudovanie stojiska kontajnerov bolo zaradené do 

harmonogramu budovania stojísk kontajnerov na území mesta v r. 2018 resp. vzhľadom 

na vyčlenené finančné prostriedky na r. 2019. 
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Matej Bučko 

29. Zaujíma ma ako funguje prenajímanie predajných stánkov na Námestí SNP a či musia 

spĺňať estetické kritériá. Na Námestí SNP je často predajca s balónmi, ktorí nafúka tucty 

balónov, ktoré výrazne zasahujú do vzhľadu Námestia pri príchode z Dolnej ulice. V 

prípade, že by prejavili záujem o predaj na Námestí aj obchodníci s čínskym textilom 

alebo akýmkoľvek tovarom, bude im predaj povolený? 

Odpoveď: Mgr. Miroslava Jančová, vedúca OPM 

Mesto Banská Bystrica povoľovanie ambulantného predaja posudzuje individuálne, 

predovšetkým povoľuje sortiment zameraný na konkrétnu udalosť/ podujatie, ako napr. 

MDD, MDŽ, sviatok Valentína, Deň rodiny, atď. Predajca musí spĺňať podmienky 

zákona o živnostenskom podnikaní č. 455/1991 Zb., VZN o podmienkach predaja a 

poskytovania služieb na trhových miestach v meste Banská Bystrica, hygienické 

predpisy, daňové predpisy. Nakoľko sa jedná o jednorázové predaje, vizualizáciu stánku 

doporučujeme predajcom v prevedení farieb charakterizujúcich mesto Banská Bystrica, 

prípadne neutrálne prevedenie prekrytia režného plátna. Predajca balónov bol 

upozornený na dodržiavanie uvedených podmienok.  

V prípade povoľovania predaja s čínskym tovarom, tento nie je komoditou 

ambulantného predaja v zmysle zákona č. 178/1998 Z.z. o podmienkach predaja 

výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach a teda Mesto Banská Bystrica 

nepovoľuje tento sortiment.  

 

30. V akej fáze prípravy je rekonštrukcia vnútrobloku pri ZŠ Sitnianska (bývalé ihrisko 

Opavia)? 

Odpoveď: Ing. Martin Vyleťal, vedúci ORA 

Dňa 4.4.2018 bola podpísaná zmluva o dielo na zhotovenie projektovej dokumentácie 

pre regeneráciu vnútrobloku na sídlisku Sásová v Banskej Bystrici so zhotoviteľom Ing. 

Zoltán Balko, Nitra. V súčasnej dobe prebiehajú projekčné práce súvisiace 

s rekonštrukciou vnútrobloku. 

 

31. V akom stave je projekt "Podpora informovanosti cestujúcich VOD", ktorý bol predložený 

na Mestské zastupiteľstvo dňa 20. júna 2017. Z akého dôvodu bol tento projekt 

pozastavený? Aké prekážky musia byť odstránené, aby sa na projekte ďalej pracovalo? 

Akým spôsobom bude verejnosť informovaná, že už projekt nie je pozastavený? Akým 

spôsobom bude môcť verejnosť (občan) pripomienkovať daný projekt, keď už nebude 

pozastavený? 

 

Odpoveď: Ing. Martin Vyleťal, vedúci ORA 

                   

Projekt bol pozastavený z dôvodu, že v tomto období definujeme dáta, ku ktorým máme 

prístup resp. ktoré budú zverejnené a budeme mať ku nim garanciu pôvodu, správnosti 

a prístupu počas celej doby monitorovacieho obdobia v súlade s podmienkami na 

čerpanie eurofondov. 
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32. Na predchádzajúcom zastupiteľstve som podal interpeláciu "že či pri výbere dodávateľa 

mediálnych služieb, ktoré momentálne zabezpečuje Media City, bol uskutočnený 

prieskum trhu alebo v zmysle Smernice o verejnom obstarávaní v podmienkach Mesta 

Banská Bystrica schválil prednosta MsÚ výnimku z tohto postupu. V prípade, že bol 

uskutočnený prieskum trhu alebo porovnanie cien, prosím o informácie, z ktorých 

minimálne troch dodávateľov služieb si mesto vyberalo." 

Odpoveďou pána prednostu bolo, že sa na uvedené služby nevzťahuje  §1, ods. 2, písmeno 

k) zákona o verejnom obstarávaní, a že dodávateľ bol vybraný podľa Smernice o VO 

č.4/2017. 

Vítam, že pán prednosta potvrdil, že to bolo v súlade so Smernicou, a že mestský úrad 

dodržiava svoje interné predpisy. Toto však nebolo predmetom interpelácie. Príloha č.1 

presne definuje postup pri vyberaní dodávateľa služieb. Vzhľadom k tomu, že zákazka na 

služby presiahla sumu 4999 eur, smernica umožňuje v tomto prípade dva spôsoby výberu 

dodávateľa: 

a) výber na základe prieskumu trhu. Ak došlo k výberu týmto spôsobom, prosím o 

zverejnenie Záznamu z prieskumu trhu. 

b) výber priamo, na základe výnimky prednostu mestského úradu. Ak bol zvolený tento 

postup, prosím o zverejnenie " Žiadosti o udelenie výnimky pri zadávaní zákaziek s 

nízkou hodnotou".  

 

 

Odpoveď: JUDr. Martin Adamec, prednosta MsÚ 

                  Ing. Martin Vyleťal, vedúci ORA 

 

Mediálne služby sú v zmysle zákona č. 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní  zaradené 

pod §1, ods. 2 Tento zákon sa nevzťahuje na: 

písm. k) civilnú zákazku alebo koncesiu, ktorou vysielateľ programovej služby, 

poskytovateľ audiovizuálnej mediálnej služby na požiadanie alebo poskytovateľ 

obdobnej služby na poskytovanie zvukových záznamov, nadobúda, vyvíja, produkuje 

alebo koprodukuje program, alebo iný komunikát, určený pre vysielanie alebo 

poskytovanie prostredníctvom audiovizuálnej mediálnej služby na požiadanie alebo 

prostredníctvom obdobnej služby určenej na poskytovanie zvukových záznamov. 

Príloha č. 1 k Smernici 04/2017 o VO v podmienkach mesta Banská Bystrica, 

v jednotlivých ustanoveniach rieši iba zákazky, ktoré spadajú pod zákon o verejnom 

obstarávaní. Nakoľko vyššie uvedené mediálne služby pod tento zákon nespadajú bola 

prednostom MsÚ podpísaná výnimka (ako odôvodnenie), ktorou sa  potvrdil súlad so 

zákonom, že uvedená zákazka nespadá pod zákon o verejnom obstarávaní. Z pohľadu 

zákona o verejnom obstarávaní aj pre zákazky, na ktoré sa zákon nevzťahuje, je 

potrebné mať odôvodnenie postupu verejného obstarávateľa a zdokumentovanie pre 

archiváciu a prípadnú následnú kontrolu.  

 

 
Ján Nosko 

         primátor mesta 

        Banská Bystrica 


